
Referat fra styremøte i Lørenskog Rotaryklubb torsdag 10. september kl. 
17.00  
 
Sted:  NITORs lokaler  
 
Tid: Torsdag 10. september 2020 kl.17.00  
 
Deltakere:  Karen Marie Ellefsen 

Øystein Mogensen   
  Øystein Myklestul  

Bent Andersen 
Tom Halvorsen 

Knut Berg         (på sak 33/2020) 
Kjell Sandberg (på sak 34/2020)  
 

   
 
Saksliste :   
 
Sak 28/2020: Godkjenning av innkalling og saksliste, samt valg av møteleder 

 
Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent. Til møteleder ble Karen Marie Ellefsen 

valgt. 
 

 
Sak 29/2020: Godkjenning av referat fra styremøte 27.05. 2020  
 
Vedtak: Referat fra digitalt styremøte 27.5.2020 ble godkjent  
 
 
Sak 30/2020: Økonomi – orientering fra kasserer 
 
Øystein Myklestul gjennomgikk utsendte vedlegg. På driftskonto mangler innbetaling for 
kontingent fra 2 medlemmer. Støtte fra bingo og tipping går i dag inn på prosjektkonto, men 
fra 2021 skal alle disse midlene inn på fondskonto.  
 
Vedtak: Økonomien er sunn og god.  Tas til orientering. 
 
 
Sak 31/2020: RYLA 2020 og 2021 
 
Saken er utsatt enda en gang pga Koronasituasjonen. Nytt tidspunkt er nå satt til mars 2021. 
Klubben har sponset 4 personer, hvorav 3 kommer fra egen klubb. Kostnadene tas fra 
prosjektkontoen.  
  
Vedtak: Saken tas til orientering.  Øystein Mogensen spør deltakerne om de fortsatt 

kan delta. 



 
 
Sak 32/2020: Engasjement i klubben – hvordan kan vi skape et løft? Dialog. 
 
Det har vært overraskende bra oppmøte i august og det ser ut til at vi klarer å opprettholde 
en tilnærmet normal oppmøte selv i disse Koronatider. Det understrekes hvor viktig det er for 
medlemskapet at alle blir godt ivaretatt og integrert. Peismøter og prosjektarbeid er spesielt 
gode tiltak, men vi må være flinkere til å selges dette aktivt ut til medlemmene.  
 
Vedtak: Saken tas til orientering.  Diskusjonen om temaet fortsetter. 
 
 
Sak 33/2020: Strømming av møter /videomøter 
 
Knut Berg informerte om erfaringer og poengterte at for å kunne overføre (streame) 
klubbmøtene må vi ha utstyr som er stabilt og gir god lyd- og bildekvalitet, samt at flere i 
klubben må opplæres til å håndtere utstyret. 
 
Vedtak: Styret støtter initiativet. En arbeidsgruppe rundt Knut Berg arbeider videre 

med saken og utarbeider et konkret forslag til teknisk løsning og om hvordan 
strømming av møtene til medlemmene kan gjennomføres i praksis, inkludert 
sondering om et samarbeid med NITOR. 

 
  
Sak 34/2020: Forslag fra Kjell S. om møtesamarbeid med Lørenskog Vest RK 
 
Kjell Sandberg informerte om forslaget og poengterte at en felles satsing har mange positive 
elementer. Han viste her bl.a. til samarbeidet om den årlige auksjonen.  En skisse kan være 
at klubbene hver får ansvar for å holde 50 % av møtene og at samtlige møter inngår i en 
felles møteplan. Dette vil gi flere deltakere på møtene, deling av utgifter og gi et bredere 
tilbud til medlemmene.  
 
Vedtak: Det  innkalles til et felles møte mellom våre to presidenter og ledere av 

programkomiteene for å drøfte forslaget og evt. sette opp en skisse for 
samarbeidet som hver av oss kan diskutere internt i klubbene. 

 
Sak 35/2020: Neste styremøte 
 
Vedtak:         Tirsdag den 15.09.2020 hjemme hos Karen Marie Ellefsen kl. 19.00 
 
Sak 36/2020: Eventuelt 
 
Øystein Mogensen sender en påminnelse til utvekslingsstudenten som har foredraget 
24.09.2020. Øystein Mogensen tar 3 min. den 24.09. 
 
 
 



 
  
Lørenskog, 14. september 2020 
 
Tom Halvorsen 
sekretær 


